

No. 44681

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 9587. **Multilateral**

Protocol attached to the Final Act of the Conference of Plenipotentiaries of the States Parties to the International Convention for the Conservation of Atlantic Tunas. Paris, 9 and 10 July 1984.

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Food and Agriculture Organization of the United Nations,
29 June 1998

Done at New York on 8 January 1999

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire Général de l'Organisation des Nations Unies certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No 9587. **Multilatéral**

Protocole annexe à l'acte final de la conférence des plénipotentiaires des états parties à la Convention internationale pour la conservation des thonidés de l'Atlantique. Paris, 9 et 10 juillet 1984.

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et
l'agriculture, 29 juin 1998

Fait à New York le 8 janvier 1999

Pour le Secrétaire Général